

Checkliste: Voraussetzungen für eine Promotion am Promotionszentrum A4H

- ☐ **Abschlussnote** Studium (Master, Diplom): 2,0 (Europäisches Referenzsystem)
- ☐ **Studium** einschlägig zu
 - Forschungsbereich des Promotionszentrums: Datenwissenschaften, Bioanalytik, Gesundheitswissenschaften bzw.
 - Dokortitel:
Dr.-Ing. bzw. Dr. rer. nat.
 - Methodenkenntnissen, nachweisbar im naturwissenschaftlich-technischen Bereich bzw. zur Anlage der angestrebten Doktorarbeit
- ☐ **Zeit** für Erfüllung des verpflichtenden **Qualifizierungsprogramms**, Präsenz wie Online
- ☐ **Anlage der Arbeit** realistisch zur Lebenssituation, insb. Finanzierung Lebensunterhalt
- ☐ **Neugier**, ein Thema/Methodik zu vertiefen und **Durchhaltevermögen** bei Herausforderungen

Eine Promotion stellt eine Wissensvertiefung mit schriftlichem wie mündlichen Output dar und bildet einen wissenschaftlichen Karriereschritt, der planvoll in der wissenschaftlichen Community besritten wird. Das Promotionszentrum begleitet in fachlicher Betreuung und überfachlicher Qualifizierung.

Zur Orientierung [Academics: Ratgeber Promotion](#)

✦ Lust zum Promovieren: Antworten bei der Promotionscoach

Dr. Renate Lucke

Referentin Promotion

Operative Leitung Promotionszentrum „Analytics4Health“

Hochschule Coburg | Friedrich-Streib-Straße 2 | 96450 Coburg

Tel.: +49(0)9561 317 267

E-Mail: promotion@hs-coburg.de

Web: [Wege zur Promotion | Hochschule Coburg](#)

Folgen: [LinkedIn](#)

**PROMOVIER'
DOCH HIER!**

Checklist: Requirements for doing a doctorate at the A4H Doctoral Centre

- ☐ Final **grade** (Master's, Diploma): 2.0 (European Reference System)
- ☐ **degree programme** relevant: related to
 - the research area of the doctoral centre:
Data Science, Bio Analysis, Health Science
 - the Doctor Grade: Dr.-Ing. or Dr.rer.nat.
 - the methodological knowledge provable in the field of natural sciences and technology or for the intended doctoral thesis?
- ☐ **Time** for participation in/completion of the mandatory **qualification programme**, both in person and online
- ☐ **Assessment** of the doctorate realistic in relation to living conditions, in particular financing living expenses
- ☐ **Curiosity** to explore a topic/methodology in depth and **perseverance** in the face of challenges

A doctorate represents an in-depth study of a scientific issue with written and oral output and constitutes a scientific career step that is taken in a planned manner within the scientific community. The Doctoral Center provides specialist supervision and interdisciplinary training.

For Orientation: [Research in Germany: Goal PhD](#)

✚ Wanting to do a doctorate: Answers at the Doctoral Coach

Dr. Renate Lucke

Manager Doctorate

Operative Head Doctoral Center „Analytics4Health“

Hochschule Coburg | Friedrich-Streib-Straße 2 | 96450 Coburg

Tel.: +49(0)9561 317 267

E-Mail: promotion@hs-coburg.de

Web: [Doctorate | Hochschule Coburg](#)

Follow us: [LinkedIn](#)

**PROMOVIER'
DOCH HIER!**